

هدايا ومسابقات
وجوائز وترفيه

KIDS Festival

17- 18 -19 Nov. 2016 - Avenues Mall - Kuwait
On the Occasion of Universal Children's Day



مهرجان الطفل
بمناسبة اليوم العالمي للطفل

يحتفل العالم باليوم العالمي للطفل بوصفه يوماً للتآخي والتفاهم و ترفيه الأطفال في العالم ويصادف هذا اليوم إقرار الجمعية العامة للأمم المتحدة إعلان إتفاقية حقوق الطفل عام ١٩٨٩.

ما هي حقوق الطفل؟

- الحق في الحياة
- الحق في الصحة
- الحق في التعليم
- الحق في السكن
- الحق في مستوى معيشي ملائم
- الحق في الغذاء
- الحق في اللعب واللهو

إعلان حقوق الطفل

الظروف ، فصل الطفل الصغير عن أمه. ويجب على المجتمع والسلطات العامة تقديم عناية خاصة للأطفال المحرومين من الأسرة وأولئك المفترقين إلى كفاف العيش.

سابعاً:

للطفل حق في تلقي التعليم، الذي يجب أن يكون مجانيًا وإلزاميًا، في مرحلة الابتدائية على الأقل، وتقع هذه المسؤولية بالدرجة الأولى على أبويه. ويجب أن تتاح للطفل فرصة كاملة للعب واللهو، اللذين يجب أن يوجها نحو أهداف التعليم ذاتها. وعلى المجتمع والسلطات العامة السعي لتيسير التمتع بهذا الحق.

ثامناً:

يجب أن يكون الطفل، في جميع الظروف، بين أوائل المتمتعين بالحماية والإغاثة.

تاسعاً:

يجب أن يتمتع الطفل بالحماية من جميع صور الإهمال والقسوة والاستغلال. ولا يجوز استخدام الطفل قبل بلوغه سن الرشد. ويحظر في جميع الأحوال حمله على العمل أو تركه يعمل في أية مهنة أو صنعة تؤدي صحته أو تعليمه أو تعرقل نموه الجسمي أو العقلي أو الخلقية.

عاشراً:

يجب أن يحاط الطفل بالحماية من جميع الممارسات التي قد تدفع إلى التمييز العنصري أو الديني أو أي شكل آخر من أشكال التمييز، وأن يربى على روح التفهم والتسامح، والصداقة بين الشعوب، والسلم والأخوة العالمية.

أولاً:

لكل طفل بلا استثناء أن يتمتع بهذه الحقوق دون أي تفرقة أو تمييز بسبب اللون أو الجنس أو الدين ، أو الأصل القومي أو الاجتماعي، أو الثروة أو النسب أو أي وضع آخر يكون له أو لأسرته.

ثانياً:

يجب أن يتمتع الطفل بحماية خاصة وأن تمنح له الفرص والتسهيلات اللازمة لنموه الجسمي والعقلي والخلقي والروحي والاجتماعي نمواً طبيعياً سليماً في جو من الحرية والكرامة.

ثالثاً:

للطفل منذ مولده حق في أن يكون له اسم وجنسية.

رابعاً:

يجب أن يتمتع الطفل بفوائد الضمان الاجتماعي وأن يكون مؤهلاً للنمو الصحي السليم. وعلي هذه الغاية، يجب أن يحاط هو وأمه بالعناية والحماية الخاصتين اللازمين قبل الوضع وبعده. وللطفل حق في قدر كاف من الغذاء والمأوى واللهو والخدمات الطبية.

خامساً:

يجب أن يحاط الطفل المعوق جسمياً أو عقلياً أو اجتماعياً بالمعالجة والتربية والعناية الخاصة التي تقتضيها حالته.

سادساً:

يحتاج الطفل لكي ينعم بشخصية ، إلي الحب والتفهم. ولذلك يجب أن تتم نشأته برعاية والديه وفي ظل مسؤوليتهم، في جو يسوده الحنان والأمن المعنوي والمادي فلا يجوز، إلا في بعض



The world celebrates the **Universal Children's Day** being a day for brotherliness, mutual understanding and the amusement of children all over the world. This **day** coincides with the adoption by the United Nations' General Assembly of the Declaration on Child's Rights Convention in 1989.

WHAT ARE THE CHILD'S RIGHTS?

- THE RIGHT TO LIFE
- THE RIGHT TO HEALTH
- THE RIGHT TO EDUCATION
- THE RIGHT TO HOUSING
- THE RIGHT TO A SUITABLE STANDARD OF LIVING
- THE RIGHT TO FOOD
- THE RIGHT TO AMUSEMENT AND PLAYING

DECLARATION ON CHILD'S RIGHTS:

First:

Every child, without exception, has the right to enjoy these rights, without any differentiation or discrimination by the reason of his color, gender, religion, national or social origin, wealth, lineage or other position, whether of himself or his family.

Second:

The child shall enjoy a kind of special protection, and he shall be granted the necessary chances and facilities for his physical, mental, moral, spiritual and social growth, a natural and proper growth within an atmosphere of freedom and dignity.

Third:

The child, since his birth, has the right to have a name and a nationality.

Fourth:

The child shall enjoy the benefits of social security and shall be entitled to the proper healthy growth. To this end, he and his mother should be given the necessary special care and protection before and after his birth. Also, the child has the right to a sufficient portion of food, shelter, recreation and medical services.

Fifth:

The child who is physically, mentally or socially disabled should be given a special kind of treatment, education and care as his condition needs.

Sixth:

A child, in order to build his own personality, needs love and understanding. That is why he must be growing up under the care of his parents and at their own responsibility,

within such an atmosphere where affection, moral and material security are prevalent. Hence, it is not permissible, except in certain circumstances, to separate a child from his mother. Further, both the community and the public authorities should provide a special care to those children who are deprived of their families as well as to those who lack adequate means of living.

Seventh:

The child is entitled to free and compulsory education, at least in the elementary school stage, and this responsibility lies primarily on his parents. Furthermore, the child must have the full opportunity to playing and recreation which should be directed towards the same objectives of education. Both the society and the public authorities shall endeavor to facilitate the enjoyment of this right.

Eighth:

The child, in all circumstances, shall be among the first to receive protection and relief.

Ninth:

The child shall be protected against all forms of negligence, cruelty and exploitation. A child may not be employed before he attains the legal age. Hence, in all circumstances, it is prohibited to force him to work or allowing him to be engaged in any profession or employment which would harm his health or affect his education, or interferes with his physical, mental or moral development.

Tenth:

The child must be protected against all kinds of practices that may lead to racial or religious discrimination or any other form of discrimination. Rather, a child must be grown up or raised on the spirit of understanding, tolerance, and friendship with peoples, peace and universal brotherhood.



17- 18 -19 Nov. 2016
Avenues Mall - Kuwait

مهرجان الطفل

بمناسبة اليوم العالمي للطفل

2016 نوفمبر 19 - 18 - 17
مجمع الأفنيوز - الكويت

رعاية بلاتينية Platinum Sponsor

رعاية ذهبية Golden Sponsor

مشارك Participant

Sephora

Michael Kors

Entrance

مدخل



3 5x2 m		4 5x2 m	
24 2x3 m	10 3x3 m	32 2x3 m	16 3x3 m
23 2x2 m	9 3x3 m	31 2x2 m	15 3x3 m
22 2x2 m	8 3x3 m	30 2x2 m	14 3x3 m
21 2x2 m	7 3x3 m	29 2x2 m	13 3x3 m
20 2x2 m	6 3x3 m	28 2x2 m	12 3x3 m
19 2x2 m	5 3x3 m	27 2x2 m	11 3x3 m
18 2x2 m	1 5x2 m	26 2x2 m	2 5x2 m
17 2x3 m		25 2x3 m	

مدخل

Entrance



Caribou Coffee



أولاً - الصحف:

التغطيات الصحفية

متابعة كافة مشاركات الرعاة و الشركات في الصحف بالمقابلات و الصور العديدة طوال فترة تسويق المهرجان.

الاعلانات الصحفية

تنشر من خلال حملة خاصة قبل و اثناء المهرجان من خلال ربع صفحة ملون في كل من الصحف الاتية (الراي - القبس - الانباء - الجريدة).

ثانياً - التلفزيون:

• تغطية تلفزيونية لحفل الافتتاح و من ثم توزيع DVD على الشركات الراعية والمشاركة.

• اجراء عدد من اللقاءات التلفزيونية في العديد من البرامج المتخصصة مع الشركات المشاركة لعرض كافة فعاليات المهرجان وانشطته.

ثالثاً - الاعلانات الخارجية والمطبوعات:

• فلايرات يتم توزيعها على مداخل المجمع ومداخل مواقف السيارات قبل المهرجان بأسبوع.

• بانر شاشات الاعلانات المتحركة بمدخل المجمع ومواقف السيارات قبل و اثناء المهرجان.

• إعلانات انستجرام وتويتر وسناب شات وفيسبوك وقنوات التواصل الاجتماعي الخاصة بشركة أكسبو تاج قبل و اثناء المهرجان.

• مجلة تصدر على هامش المهرجان توزع مجاناً على كل زوار المهرجان تضم الصفحات الاعلانية للشركات الراعية والمشاركة و ايضا بيانات عن المشاركين و معلومات و مقالات مفيدة للطفل في شتى المجالات.

First - Newspapers

Press Coverage

This includes the Press Releases of all participations made by the sponsors & companies in newspapers through various interviews & photos throughout the marketing of the exhibition.

Press Advertisements

These can be disseminated through a special campaign to be conducted before & during the festival, through a quarter of a colorful page in each of the following newspapers (Al-Rai, Al-Qabas, Al-Anbaa, Aljareeda).

Second - Television

- A TV coverage of the opening ceremony & then the distribution of a DVD to the sponsoring & participating companies.
- Conduct a number of television interviews in several specialized programs with the participating companies in order to show all the festival's events & activities.

Third - Outdoor Advertisements & Publications

- Flyers to be distributed at the entrances of the mall & entrances of the car parking, one week before the festival.
- Banners of the mobile animated screens at the entrance of the mall & car parks before & during the festival.
- Posts in Instagram, Twitter, Snap-Chat, Facebook & other Expo-Tag's social media channels, before & during the festival.
- A magazine to be published on the sidelines of the festival to be distributed freely to all event visitors, including ADS pages for the sponsoring & participating companies publishing data on the participants as well as useful information & articles for kids in various fields.

Brother & Sister, Mom & Dad,
I turn to you when I feel sad

When the Children Sing
Then the New World Begins



Sponsorships & Subscription

الراعيات والاشتراك

Platinum Sponsor

A Booth of area
5 × 2 m
In a distinctive
area.

6000 K.D

- Sponsor's name & logo will be published in the media campaign that will be distributed before & during the festival & also at all the mobile animated screams of the Avenues
- Press coverage (PR) & the opening photos will be published in newspapers about the sponsor.
- TV coverage in satellite channels throughout the festival.
- Four (4) advertising pages will be allocated about the sponsor in the magazine which will be distributed freely to all the event visitors.

- اسم وشعار الراعي على جميع بنود الحملة الاعلانية والتي تبدأ قبل واثناء المهرجان وعلى جميع شاشات الافنيوز.
- تغطية صحفية PR وصور الافتتاح تنشر في الصحف عن الراعي.
- تغطية تليفزيونية بالقنوات الفضائية طوال المهرجان.
- 4 صفحات اعلانية عن الراعي في المجلة التي سيتم توزيعها مجاناً على كل زوار المهرجان.

الراعي البلاتيني

جناح بمساحة
2 × 5 متر
بمنطقة مميزة
للفاعلية.

6000 د.ك

Golden Sponsor

A Booth of area
3 × 3 m
3000 K.D

A Booth of area
3 × 2 m
2500 K.D

- Sponsor's name & logo will be published in the media campaign that will be distributed before & during the festival & also at all the mobile animated screams of the Avenues
- Press coverage (PR) & the opening photos will be published in newspapers about the sponsor.
- Two (2) advertising pages will be allocated about the sponsor in the magazine which will be distributed freely to all the event visitors.

- اسم وشعار الراعي على جميع بنود الحملة الاعلانية والتي تبدأ قبل واثناء المهرجان وعلى جميع شاشات الافنيوز.
- تغطية صحفية PR وصور الافتتاح تنشر في الصحف عن الراعي.
- 2 صفحة اعلانية عن الراعي في المجلة التي سيتم توزيعها مجاناً على كل زوار المهرجان.

الراعي الذهبي

جناح بمساحة
3 × 3 متر
3000 د.ك

جناح بمساحة
2 × 3 متر
2500 د.ك

Participant

A Booth of area
3 × 3 m
2000 K.D

A Booth of area
2 × 2 m
1500 K.D

- One (1) advertising page will be allocated about the participant in the magazine which will be distributed freely to all the event visitors.

- صفحة اعلانية عن المشارك في المجلة التي سيتم توزيعها مجاناً على كل زوار المهرجان.

المشارك


جناح بمساحة
3 × 3 متر
2000 د.ك

جناح بمساحة
2 × 2 متر
1500 د.ك

عقد اشتراك

انه في يوم الموافق / /
قد تحرر هذا العقد بين كل من:

طرف أول

1- السادة / إكسبوتاج لتنظيم المعارض والمؤتمرات  ومقرها / شرق - شارع جابر مبارك - برج النعمة - الدور الخامس - الكويت.
هاتف: 22468645 - 22417037/8 فاكس: 22468646

طرف ثان

2- السادة /
السيد /
ومقره /
تليفون/ فاكس:

تمهيد

لما كان الطرف الأول بصدد تنظيم وإقامة مهرجان الطفل الأول في مجمع الافنيوز ولمدة ثلاثة أيام 17-18-19 نوفمبر 2016 بمناسبة اليوم العالمي للطفل.

ولما كان الطرف الثاني يرغب في استغلال مساحة ترويجية في المهرجان المذكور أعلاه فإنه تم الاتفاق على ما يلي:

- 1- يعتبر التمهيد السابق جزء لا يتجزأ من هذا العقد.
- 2- يقوم الطرف الثاني بتسديد كامل المبلغ محل التعاقد فور توقيع العقد.
- 3- في حال الإلغاء من الطرف الثاني قبل المهرجان بأقل من شهر يلتزم الطرف الثاني بدفع قيمة الاشتراك كاملة.
- 4- يلتزم الطرف الأول بتجهيز كافة المتفق عليه مع الطرف الثاني.
- 5- نوع المشاركة: (.....).
- رقم الجناح على المخطط المساحة الاجمالية
- القيمة الإجمالية لهذا العقد هي
(فقط دينار كويتي)
- 6- حرر هذا العقد من نسختين بيد كل طرف نسخة يعمل بموجبها .
- 7- تكون محاكم الكويت هي الجهة المختصة في حالة أي نزاع لا سمح الله .

الطرف الثاني

الطرف الأول

.....

.....

مقتطفات من فعاليات مهرجانات اكسبو-تاج للطفل والاسرة

Photos of ExpoTag's Kids and Family Festivals



مجمع ذا جيت / مارس 2016
The Gate Mall / March 2016



مجمع الأفنيوز / مارس 2016
Avenues Mall / March 2016



مجمع ذا جيت / مارس 2016
The Gate Mall / March 2016



قاعة الشبيخة سلوة الصباح - فندق المارينا / مارس 2015
Salwa Al Sobah Ballroom - Marina Hotel / March 2015



قاعة الشبيخة سلوة الصباح - فندق المارينا / مارس 2015
Salwa Al Sobah Ballroom - Marina Hotel / March 2015



مجمع الأفنيوز / مارس 2016
Avenues Mall / March 2016

عقد اشتراك

انه في يوم الموافق / /
قد تحرر هذا العقد بين كل من :

طرف أول
1- السادة / إكسبوتاج لتنظيم المعارض والمؤتمرات  ومقرها / شرق - شارع جابر مبارك - برج النعمة - الدور الخامس - الكويت.
هاتف: 22468645 - 22417037/8 فاكس: 22468646

طرف ثان
2- السادة /
السيد /
ومقره /
تليفون / فاكس:

تمهيد

لما كان الطرف الأول بصدد تنظيم وإقامة مهرجان الطفل الأول في مجمع الافنيوز ولمدة ثلاثة أيام 17-18-19 نوفمبر 2016 بمناسبة اليوم العالمي للطفل.

ولما كان الطرف الثاني يرغب في استغلال مساحة ترويجية في المهرجان المذكور أعلاه فإنه تم الاتفاق على ما يلي :

1- يعتبر التمهيد السابق جزء لا يتجزأ من هذا العقد.

2- يقوم الطرف الثاني بتسديد كامل المبلغ محل التعاقد فور توقيع العقد.

3- في حال الإلغاء من الطرف الثاني قبل المهرجان بأقل من شهر يلتزم الطرف الثاني بدفع قيمة الاشتراك كاملة.

4- يلتزم الطرف الأول بتجهيز كافة المتفق عليه مع الطرف الثاني.

5- نوع المشاركة : (.....)

رقم الجناح على المخطط المساحة الاجمالية

القيمة الإجمالية لهذا العقد هي

(فقط دينار كويتي)

6- حرر هذا العقد من نسختين بيد كل طرف نسخة يعمل بموجبها .

7- تكون محاكم الكويت هي الجهة المختصة في حالة أي نزاع لا سمح الله .

الطرف الثاني


الطرف الأول

.....

.....

SUBSCRIPTION CONTRACT

This contract is made on this.....day, corresponding to/...../..... by & between:

1. M/s Expo-Tag for Exhibitions & Conferences  (First Party)

Address: Sharq Area, Jaber Al-Mubarak Street, Al-Nema Tower, 5th Floor, Kuwait.

Tel: 22468645 - 22417037/8 Fax No.: 22468646

2. M/s (Second Party)

Mr.....

Located in

Phone No.: Fax No.:

Preamble

Whereas the first party in the process of organizing & holding the “First Kid’s Festival” in The Avenues Mall, on November 17th, 18th & 19th , 2016. on the Occasion of Universal Children’s Day

Whereas the second party is desirous to utilize a promotional space in the above mentioned festival, the two parties hereby agreed as follows:

1- The above preamble is an integral part of this contract.

2- The second party shall pay the total value immediately after signing this contract.

3- In case of cancellation, by the second party, before the festival in less than a month, the second party shall pay the full value of the subscription.

4- The first party is committed to prepare all the agreed things with the second party.

5- Type of participation: (.....)

No. of stand in the Avenues Plan : Total Area

The total value of the Contract is KD

(Kuwaiti Dinars Only)

6- This contract is issued in duplicate, each party received a copy so as to act accordingly.

7- The Kuwait courts shall have the competent jurisdiction in case of any dispute.

FIRST PARTY

SECOND PARTY

.....

.....






You're just a little baby

SUBSCRIPTION CONTRACT

This contract is made on this.....day, corresponding to/...../..... by & between:

1. M/s Expo-Tag for Exhibitions & Conferences  (First Party)
Address: Sharq Area, Jaber Al-Mubarak Street, Al-Nema Tower, 5th Floor, Kuwait.
Tel: 22468645 - 22417037/8 Fax No.: 22468646

2. M/s (Second Party)
Mr.....
Located in
Phone No.: Fax No.:

Preamble

Whereas the first party in the process of organizing & holding the “First Kid’s Festival” in The Avenues Mall, on November 17th,18th & 19th , 2016. on the Occasion of Universal Children’s Day

Whereas the second party is desirous to utilize a promotional space in the above mentioned festival, the two parties hereby agreed as follows:

- 1- The above preamble is an integral part of this contract.
- 2- The second party shall pay the total value immediately after signing this contract.
- 3- In case of cancellation, by the second party, before the festival in less than a month, the second party shall pay the full value of the subscription.
- 4- The first party is committed to prepare all the agreed things with the second party.
- 5- Type of participation: (.....)
No. of stand in the Avenues Plan : Total Area
The total value of the Contract is KD
(Kuwaiti Dinars Only)
- 6- This contract is issued in duplicate, each party received a copy so as to act accordingly.
- 7- The Kuwait courts shall have the competent jurisdiction in case of any dispute.

FIRST PARTY

.....

SECOND PARTY

.....



إدارة وتنظيم
Managing & Organizing



إكسبوناج
لتنظيم المعارض والمؤتمرات

Tel.: (+965) 22417037/8 - 22468645

Fax: (+965) 22468646

www.expo-tag.com

info@expo-tag.com

   [Expotagkw](https://www.instagram.com/Expotagkw)   [Expo-tag](https://www.facebook.com/Expo-tag)